
Sameiet Promonadebygget Kjøita

Referat fra styremøte 24.03.2021

Sak 39-20/21 Godkjennelse av referat fra styremøte 17.02.2021:

Referat godkjent, med følgende kommentar:
Gartneren har nå klippet rosene, og vil senere foreta gjødsling.

Sak 40-20/21 Årsmøte 2021:

Beboerne er tidligere i mail datert 12.03.2021 informert om at årets årsmøte blir avholdt 
digitalt.

Årsmeldingen ferdigstilles, i hht foretatte gjennomgang i møtet.  Ansv.: KOV / KP
Tidspunkt for gjennomføring  settes så snart lovendring er vedtatt.

Sak 41-20/21 Eventuelt:

 Bocciabane:
Det ble informert av KOV at det var sendt purring til Kr.sand Kommune for avklaring 
av vedtak, da søknadsfristen er utløpt. 

 Styret erfarer at bobil har vært parkert på vår gjesteparkering, og hvor det er foretatt 
tilkobling til sameiets strøm.  Dette er ikke akseptabelt.

 Det er mottatt tilbud fra Telia om oppgradering av kabelnettet.  Dette vil gi større 
kapasitet. Forholdet utredes nærmere. Ansv.: ES

 Plentråkk

Det skal settes opp skilt i hver ende av plenen « Vennligst ikke tråkk på plenen».

Ansv.: KOV

 Søppel

Det foreligger behov for økt kapasitet av søppeldunker for plastsøppel.  Alternative 
løsninger vurderes.

Ansv.: ES / KOV

 Mating av fugler

Det frarådes å mate fuglene, da dette bidrar til de måkeplagene vi har om sommeren.



 Skråning mot elva

KOV / TT ansvarlig for å klippe ned de to feltene som ikke ble klippet av 
Parkvesenet. 

Neste styremøte:  Tidspunkt ble ikke fastsatt.
Formannen innkaller.


